
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne 5. 4. 2023 v 18 hodin

Přítomni: Petra Jakubcová, Michal Sychra, Tomáš Sychra, Jan Šmíd,
                  Petr Novotný, Hana Novotná, Martin Drška

Občané: Stanislava Králiková

Program schůze: 1) Zahájení, schválení programu
                               2) Dotazy a připomínky občanů
                               3) Kontrola úkolů
                               4) PD plynofikace obce
                               5) Zájezd (Baťův kanál)
                               6) Akce (stavění máje, pálení čarodějnic)
                               7) Podměty a připomínky členů OV
                               8) Různé

1)
Petra Jakubcová přivítala přítomné a zahájila schůzi, připomínky k programu schůze nebyly 
vzneseny a program byl schválen.

2)
Po úvodu bylo předáno slovo paní Stanislavě Králikové, která píše obecní kroniku. Ta přečetla 
členům OV svůj připravený zápis do kroniky za rok 2021 a po drobných úpravách byl tento 
zápis schválen členy OV a bude ručně zapsán do kroniky.

Dotazy: Stav prodejny v obci – budova je nabídnuta k pronajmutí. Po domluvě s Městem 
budeme usilovat o zprovoznění.     
               Oprava ulice Nová cesta- rekonstrukci této ulice máme v požadavcích na další roky.
                   

3)
Oprava plotu na hřišti - úkol trvá. Stromy jsou již odstraněny, bude  jednáno s p. Siverou o 
dalším postupu. (P.Jakubcová)
Odpadkové koše – úkol splněn
Oprava cesty k lesu – částečně splněno- II. etapa prací bude započata v letošním roce – 
pokračování prací zjistí M. Sychra
Stav plynofikace - jednání s firmou M.I.S. Protivanov – úkol splněn.
Ořez porostu kolem hlavní komunikace směrem do Boskovic- žádost o průřez byla zaslána 
na SÚS. Ořezové práce byly zahájeny, však nedokončeny – úkol trvá (M. Drška).
Zakoupení party stanu- úkol trvá (M. Sychra) – cena stanu je cca 37 000,- Kč.
Hlasování o pořízení: PRO- 7, PROTI – 0

Nacenění opravy chodníků - úkol trvá (J. Šmíd)

4)
Dne 30. 3. 2023 se, na základě svolení Odboru rozvoje města a investic, konala veřejná schůzka 
občanů se zástupci firmy M.I.S. Protivanov. Občané byli seznámení s projektovou dokumentací 
a s aktuální situací stavu projektu – pozastavení ze strany Města. 

Občané žádají o dokončení projektu plynofikace naší obce, na jehož vytvoření byly 
vyčleněny finanční prostředky v rozpočtu Města již v r. 2021!!



5)
Zájezd se uskuteční v sobotu 20. května, program zajišťuje P. Jakubcová a je přizpůsoben všem 
věkovým skupinám – společná plavba lodí (1,5 – 2 h, Napajedla – Babice), následně přesun do 
obce Modrá (individuální program). Autobus je téměř naplněn. Objednávka zaslána 
Autobusové dopravě VESBUS (odjezd bude posunut na 7 h). 

6)
Stavění máje se bude konat v neděli 30. dubna ve 14 hodin (SDH).
Pálení čarodějnic proběhne v týž den na hřišti, od 17:30 hodin bude připraven program pro 
děti - čarodějná cesta (OV a dobrovolníci), občerstvení zajistí SDH, živá hudba od 19 hodin. 
Propagaci zajistí P. Jakubcová.

7)
Ořez keřů pod zastávkou není proveden v takovém rozsahu jaké byly požadavky (zmlazení). 
Konzultováno s pí. Přindišovou, která zajistí nápravu.

Upozornění na špatný stav laviček na dětském hřišti – bude projednáno s pí. Oujezdskou 
(možnost oprav??).

Na další schůzi tj. 7.6. bude přizván pan M. Štarman (správce posilovny), aby sdělil členům OV 
situaci v posilovně, příp. požadavky a návrhy.

8)
P. Jakubcová informovala o situaci revitalizace rybníku – zatím nejsou vypsány dotace, situace 
je průběžně konzultována s pí. Přindišovou.

Pan Honzírek byl informován o stavu silnic v obci a situaci vyhodnotil tak, že jejich poškození 
neovlivňuje sjízdnost a opravy neplánuje. Jediným řešením by bylo pouze celoplošné 
vyfrézování a nový povrch. To však nelze v rámci běžných oprav (předložen mail od p. Ing. 
Honzírka).

S panem Siverou domluvena výměna písku na pískovišti. S výměnou začnou od poloviny 
dubna. Stínící plachta by měla být dodána do konce dubna.

Projednán stav prvků na dětském hřišti. S panem Siverou bude jednáno o výměně některých 
prvků, které jsou ve špatném stavu.

Dnes 3.6.se bude konat dětský den. Skákací hrad zajistí T. Sychra.

Závěr:
Členové OV souhlasí s pořízením party stanu z rozpočtu obce.
OV Vratíkov žádá Město Boskovice o dokončení PD plynofikace obce.
OV Vratíkov žádá Odbor ŽP o zmlazení keřů dle požadavků.

Přílohy: Objednávkový formulář autobusové dopravy 

Zapsala : H. Novotná                                                  Ověřila: P. Jakubcová


